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Skolebestyrelsesmøde 
 
Dag og år 7. december 2022 

Kl.  Kl. 19.00 –21.30 

Sted Makerspace 

Mødeleder Sara Pilgaard Bundgaard 

Fraværende: Jesper, Henrik, Mette, Dina 

 
Vi mødes i kantinen kl. 18.30 til lidt mad. 
 
Dagsorden: 

1.  Siden sidst (ca. 10 min.) 

Pernille orienterer om aktuelle emner. 
 
Referat 

• Kommunalbestyrelsen har besluttet at skære i åbningstiden i alle daginstitutioner, SI’er og 
SFO’er. Der skal skæres 25 min. om ugen. Vi har valgt at skære 5 minutter hver morgen, 
således at SFO’en fra den 1/1 2023 åbner kl. 6.20. 

• Direktionen har besluttet, at ledere ikke længere må købe julegaver til medarbejderne. Vi 
havde købt på Fjerritslev Skole, inden udmeldingen kom, så i år er det sidste år, at der 
gives julegaver på skolen. 

• Souschef Christina Hoe Larsen har opsagt sin stilling pr. 31/12 2022. Bestyrelsen blev 
orienteret om, hvordan ledelsesopgaverne p.t. fordeles mellem de tre øvrige ledere. 

• Skolen modtager jævnligt henvendelser fra folk i byen angående unge menneskers 
opførsel i fritiden. Det er ikke forhold, som skolen kan involvere sig i, og bestyrelsen vil 
svare dette, hvis medlemmerne bliver spurgt om det. 

2. Meddelelser/orientering (ca. 10 min.) 

• Formand 

• Elever 

• Andre 
 
Referat 

• Flere bestyrelsesmedlemmer og skolen har modtaget henvendelser vedr. de nye 
skolefotos. Bestyrelsen evaluerer efter jul beslutningen om at vælge Kontrafej som 
leverandører af skolefotos. 

• Elevrådet vil gerne gøre sig nogle forberedelser inden punktet omkring mobning skal 
drøftes. 

• Elevrådet har holdt møde med Allan om kantinen. 

• Elevrådet vil gerne have, at udskolingseleverne får nogle oplæg fra SSP/UngJam. Daniel 
drøfter muligheden for dette med kollegerne i udskolingen. 

• Skolen har p.t. PBL-uger. Denne gang har vi valgt at have to uger i træk for at give bedre 
mulighed for fordybelse. Pernille skriver lidt i næste forældrenyhedsbrev. 

 
 

3. Forslag til kantinepolitik (ca. 30 min.) 

Allan deltager i dette punkt. 
Et lille udvalg i skolebestyrelsen har udarbejdet et forslag til en kantinepolitik. 
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Politikken drøftes. 
 
Bilag: Politik for kantinen på Fjerritslev Skole 
 
Referat 
Pernille præsenterede udvalgets forslag til en kantinepolitik, der omhandler den mad, der tilbydes i 
kantinen. 
Allan præsenterede mad, der lever op til de intentioner, der er i politikken. Allan synes, at det er en 
god politik, der både lever op til de krav, der er til skolekantiner, men også samtidig giver plads til 
hans egen kreativitet. 
 
Politikken blev vedtaget. 
 
Pernille skriver om politikken i det næste forældrenyhedsbrev. 
Bestyrelsen følger op på politikken og udviklingen i kantinen. 
 

4. Påbegyndelse af arbejdet med en antimobbestrategi (ca. 45 min.) 

Med udgangspunkt i forårets trivselsmålinger for eleverne udpeges områder, det er væsentligt at 
have opmærksomhed på i en kommende antimobbestrategi. 
 
Bilag: Den nationale trivselsmåling 2022 – skolerapport 0.-3. klasse og 4.-9. klasse. 
 
Referat 
Punktet blev udsat på grund af de mange afbud. 
 
 

5. Skolebestyrelsens mandat og samarbejde med de øvrige forældre (ca. 30 min) 

Vi har tidligere drøftet, hvordan skolebestyrelsen kan blive mere synlig, og hvordan bestyrelsen 
holder kontakt med skolens øvrige forældre. 
 
Bestyrelsen drøfter: 
 

• Hvilke initiativer skal vi sætte i værk for at være synlige? 

• Hvordan kan vi repræsentere alle forældre? 

 
Referat 
Brainstorm 
 

• Kan vi bruge facebooksiden mere aktivt? F.eks. præsentere bestyrelsen med billeder og lidt 
tekst. 

• Kan vi anvende forældrenyhedsbreve, hvor vi skriver, hvad vi arbejder med p.t. og laver 
henvisninger til, hvor de kan finde referater fra møderne? 

• Skal vi have en PR-ansvarlig i skolebestyrelsen? 

• Deltagelse i forældremøder. Det kunne være oplagt hvert år at deltage i 0. og 7. årgang. 

• Kan vi arrangere fokusgruppemøder, hvor vi drøfter f.eks. mobning og antimobbestrategi? 
Vi kunne f.eks. invitere klasserådene. 

• Skal vi holde et møde mellem klasserådene og skolebestyrelsen? 
 
På næste møde beslutter vi, hvad vi gør, og hvem der gør hvad. 
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6. Budgetopfølgning (ca. 15 min) 

Pernille fremlægger budgetopfølgningen for skole og SFO pr. 30/11 2022 og orienterer om evt. 
opmærksomhedspunkter for foråret. 

 

Bilag: Budgetopfølgning pr. 30/11 2022 – skole og sfo.  
 Bilaget eftersendes. 

 

Referat 
Pernille gennemgik budgetopfølgningerne.  

SFO’en forventes at ramme budgettet præcist, mens skolen som følge af nogle opsigelser af 
personale kommer ud med et underskud. 

AKT-afdelingen er pt. overbemandet, da der ikke er visiteret så mange elever til vores 
specialtilbud, som vi har planlagt med. Det betyder, at vi er nødt til at foretage nogle ændringer af 
personalets opgaver i løbet af foråret. 

Skolebestyrelsen fortsætter med kvartalsvise budgetopfølgninger. 

 

7. Evt. (ca. 10 min) 

 


